


作為 2017 至 2023 年全球排名第一美容儀器系列品牌*
，Nu Skin 永不停步，結合領先科技及優質成分，研

發優質、高效及創新的產品，而  2020 年的重量級創

新產品便是 ageLOC Boost™。  

As the World's #1 brand for Beauty Device Systems from 2017 
to 2023*, Nu Skin never stop to get a step further. Combining 
advanced technology and premium ingredients, Nu Skin 
continues to develop high quality and innovative products, 
and the spotlight of 2020 goes to our brand new ageLOC
Boost™.

。*資料來源：歐睿國際有限公司；零售價值 RSP 條款、所有銷售管道；2017 年至 2022 年 美容系列指的是專屬搭配或建議與同品牌
外用消費品一起使用之居家護膚美容儀器。宣稱驗證根據 2023 年 4 月至 6 月間所做的客製化研究與方法調查。居家護膚美容儀器銷
售額包含Passport資料庫所定義之電動潔面儀的銷售額。此類別不包含護髮 /除毛用具、剃鬚刀、和口腔保健用具。
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Source: omonitor nternational Limited; Retail Value RSP terms; all channels; 2017 to 2022. Beauty Systems are at-home Skin Care Beauty Devices that 

are xclusively paired or recommended to be used with a topical consumable of the same brand. Claim verification based on romonitor custom research 
and methodology conducted April -June of 2023. Sales of at-home skin ca e beauty devices includes sales of electric facial cleansers as defined in Passport 
database. This category does not include hair care/removal appliance , body shaver , and oral care appliance . 












